
Z  A  P  I  S  N  I  K
10. SJEDNICE GRADSKOG VIJEĆA GRADA KOMIŽE

Održane 1. prosinca 2014. godine, u Galeriji "Boris Mardešić", s početkom u 10:00 sati.

Nazočni vijećnici: Edo Bogdanović, Toni Borčić, Jurica Jončić, Vicko Fadić, Pino Vojković, Dalka 
Zanki, Katarina Martinis, Jerko Marinković, Tonči Darlić, Bogoljub Mitraković.
Izočna vijećnica: Sanja Kukoč (neopravdano).
Ostali nazočni: Tonka Ivčević (gradonačelnica), Dinka Zanki (viši referent), građani.
Zapisnik: Veni Vitaljić (referent).

Vicko Fadić: prije početka sjednice prišao mi je Vinko Marinković, rekao je da predstavlja grupu 
građana, sa inicijativom da se točka 22. skine s dnevnog reda i da se pokrene javna rasprava o toj  
točki. Informaciju sam dobio prije nekoliko minuta, nema ništa u pisanom obliku.

Predsjednik Gradskog vijeća je dao na glasovanje prijedlog da se točka 22. skine s dnevnog reda:
1 Za, 6 Protiv, 3 Suzdržana.

Predložen je

D N E V N I     R E D :
1. Verifikacija Zapisnika 9. sjednice Gradskog vijeća Grada Komiže
2. Pitanja vijećnika
3. Odluka o razrješenju i imenovanju člana Odbora za proračun i financije
4. Odluka  o  izmjenama  i  dopunama  Odluke  o  osnivanju,  utvrđivanju  broja  članova  i 

djelokruga radnih tijela Gradskog vijeća Grada Komiže
5. Odluka o dodjeli javnih priznanja Grada Komiže
6. Izmjene i dopune Programa javnih potreba u kulturi Grada Komiže za 2014. godinu
7. Izmjene i dopune Programa socijalne skrbi Grada Komiže za 2014. godinu 
8. Izmjene i dopune Programa javnih potreba u području predškolskog odgoja u 2014. godini
9. Izmjene  i  dopune  Programa  održavanja  komunalne  infrastrukture  na  području  Grada 

Komiže za 2014. godinu 
10. Izmjene i dopune Programa gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture u 2014. 
11. Izmjene i dopune Proračuna Grada Komiže za 2014. godinu i projekcije za 2015. i 2016.
12. Izmjene i dopune Odluke o izvršavanju Proračuna Grada Komiže za 2014. godinu 
13. Odluka o porezima Grada Komiže
14. Program javnih potreba u kulturi Grada Komiže za 2015. godinu 
15. Program javnih potreba u sportu Grada Komiže za 2015. godinu 
16. Prorgam socijalne skrbi Grada Komiže za 2015. godinu 
17. Program javnih potreba u području predškolskog odgoja u 2015. godini
18. Program održavanja komunalne infrastrukture na području Grada Komiže u 2015. godini
19. Program gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture u 2015. godini
20. Proračun Grada Komiže za 2015. godinu i projekcije za 2016. i 2017. godinu 
21. Odluka o izvršavanju Proračuna Grada Komiže za 2015. godinu 
22. Mišljenje na namjeravani zahvat u prostoru
23. Razno

Predloženi dnevni red je prihvaćen sa 7 glasova Za i 3 Suzdržana.



AD-1
Zapisnik 9. sjednice Gradskog vijeća Grada Komiže prihvaćen je jednoglasno (10 Za).

AD-2
Tonči Darlić: bio sam na Biševu. Svi su mi skrenuli pozornost na problem odvoza smeća. 
Jeli moguće barem jednom tjedno organizirati odvoz otpada? Nautički centar Komiža zaradi veliki 
novac, tako da ovako nešto nebi trebalo predstavljati problem.
Tonka Ivčević: naravno da nije problem, ali to će stvoriti i obvezu plaćanja odvoza smeća. Npr. 
ljudi koji ne žive stalno u našim selima, plaćaju umanjenu naknadu za odvoz smeća, takav princip 
se može primjeniti i za otok Biševo.

Toni Borčić: otočne karte – čujem da Hvar, Vis i sl. pokreću veliku inicijativu da se otočna karta 
unificira. Koji je stav Grada Komiže?
Tonka Ivčević: potpuno isti prijedlog sam uputila u Hrvatski sabor i dobila načelnu podršku. Vis, 
Lastovo i Korčula su najugroženiji. I na otočnom vijeću sam govorila o tome. O tome se razmišlja i 
načelna suglasnost Ministarstva postoji.

Dalka  Zanki:  ima  li  što  novoga  vezano  za  ugovor  za  školu  na  Biševu  sklopljenim sa  Jadran 
galenskim laboratorijem?
Tonka Ivčević: nema. Nisam još stigla kontaktirati ih, ali hoću.

Bogoljub Mitraković: koja je sudbina kamena sa Trga kralja Tomislava, zar nije mogao ostat?
Tonka Ivčević: kamen na donjem dijelu Rive je jako oštećen i taj kamen treba zamjeniti drugim. Iz 
tog razloga smo se odlučili za postavljanje novog kamena na gornjem dijelu, kako bi zaokružili  
cjelinu, a sa skinutim kamenom ćemo rješiti donji dio Rive. Sve se radi uz suglasnost konzervatora.

Jerko Marinković: strategija razvoja? Grad Vis je već imao javnu raspravu.
Tonka Ivčević:  uvidjeli  su  pogrešku što  nisu  kontaktirali  i  nas  prilikom ugovaranja  s  Gradom 
Visom. U tijeku su pripreme.

Bogoljub Mitraković: jeli Grad dužan raspisati natječaj za štekate?
Tonka Ivčević: nismo u obvezi. U našim aktima je propisana procedura.

Tonči  Darlić:  molim da  mi  se  u  pismenom obliku  dostave  podaci  za  2013.  i  2014.  godinu  o 
uprihođenim sredstvima za korištenje javnih površina po djelatnostima.

Toni Borčić: i bruto iznos poreza na potrošnju.
Tonka Ivčević: 20% je manji nego prošle godine.

Edo Bogdanović: neka se u izvješću o korištenju javnih površina po djelatnostima navedu i nazivi 
tvrtki i osoba.

Jurica  Jončić:  zamolila  me  je  obitelj  Mardešić  (Čibini)  da  postavim pitanje  vezano  za  njihov 
problem i jeli moguće nešto napraviti po tom pitanju. Oni su svjesni svoje pogreške.
Tonka Ivčević: došlo je do greške u crtanju, jer je njihov objekt ostao u zelenoj zoni. Kuću mogu 
legalizirati,  ali  će platiti  nešto veću naknadu. Međuitim, oni su i nadograđivali  kuću nakon 21. 
lipnja 2012. godine i taj dio će se morati rušiti. Ono što mogu je podnijeti amandman na Gradsko 
vijeće prilikom donošenja plana, koji se potom upućuje Ministarstvu na suglasnost. Treba isto tako 
imati na umu da to sve prolongira cijeli proces.

Vicko Fadić: bilo bi u redu pomoći ljudima da se napiše taj amandman i dostavi Gradskom vijeću.
Tonka Ivčević: to je moguće samo prilikom usvajanja plana, prije toga ne.



Dalka Zanki: čitaonica?
Tonka Ivčević: nema ništa novoga. U postupku je prebacivanje vlasništva na Grad Komižu, a to je 
postupak koji traje. Oni ne odustaju od "Konzuma", ali njihov ugovor je poništen onog trenutka 
kada Državni ured za upravljanje državnom imovinom nije dao suglasnost.

AD-3
Bogoljub Mitraković: Odbor za izbor i imenovanje u sastavu Katarina Martinis, Jerko Marinković i 
ja,  sastao  se  prije  početka  sjednice  Gradskog  vijeća,  a  vezano  za  zahtjev  Vicka  Mardešića  za 
razrješenjem s  mjesta  člana  Odbora  za  proračun  i  financije.  Predložen  je  novi  član  i  to  Josip 
Mardešić na što Odbor daje pozitivno mišljenje.

Gradsko vijeće Grada Komiže prihvaća zahtjev za razrješenje Vicka Mardešića i imenovanje Josipa 
Mardešića članom Odbora za proračun i financije i jednoglasno (10 Za) donosi

O  D  L  U  K  U
O RAZRJEŠENJU I IMENOVANJU ČLANA ODBORA ZA PRORAČUN I FINANCIJE

(Odluka je objavljena u "Službenom glasniku Grada Komiže", br. 08/14)

AD-4
Tonka Ivčević: pokrenuta je inicijativa za osnivanje Odbora za zdravstvo i socijalnu skrb. Uz taj 
Odbor,  predlažem i  osnivanje Odbora za  imenovanje  naselja,  ulica  i  trgova.  Ukoliko  prihvatite 
prijedlog ove Odluke, predlažem da predstavnici političkih stranaka predlože članove. Apeliram na 
struku, a ne na političku pripadnost. Dovoljno je da jedan član bude gradski vijećnik.

Gradsko vijeće Grada Komiže jednoglasno (10 Za) donosi

O  D  L  U  K  U
o izmjenama i dopunama Odluke o osnivanju, utvrđivanju broja članova i djelokruga 

radnih tijela Gradskog vijeća Grada Komiže
(Odluka je objavljena u "Službenom glasniku Grada Komiže", br. 08/14)

AD-5
Povjerenstvo za dodjelu javnih priznanja se sastalo, razmotrilo i prihvatilo jedini pristigli prijedlog 
za dodjelu javnog priznanja, i to da se Milosrdnim sestrama Svetog Križa dodijeli Povelja Grada 
Komiže za kolektivne uspjehe i zasluge.

Gradsko vijeće Grada Komiže jednoglasno (10 Za) prihvaća prijedlog i donosi

O  D  L  U  K  U
O DODJELI JAVNIH PRIZNANJA GRADA KOMIŽE

 (Odluka je objavljena u "Službenom glasniku Grada Komiže", br. 08/14)



AD-6
Nakon što je gradonačelnica obrazložila predložene Izmjene i dopune Programa javnih potreba u 
kulturi  Grada  Komiže  za  2014.  godinu,  Gradsko  vijeće  Grada  Komiže,  sa  8  glasova  Za  i  2  
Suzdržana, donosi

I  Z  M  J  E  N  E    I    D  O  P  U  N  E
Programa javnih potreba u kulturi Grada Komiže za 2014. godinu

(Izmjene i dopune objavljene su u "Službenom glasniku Grada Komiže", br. 08/14)

AD-7
Tonka  Ivčević:  predlažem  amandman  –  stavku  "Ogrjev"  umanjiti  za  6.000,00  kn,  a  stavku 
"Naknada za rođenje djeteta" povećati za 6.000,00 kn. 
Pristigli su neki zahtjevi koje moramo realizirati, stoga predlažem ovaj amandman.
Obzirom se radi o mom amandmanu, o njemu se ne glasuje, već postaje sastavni dio, pa Vas molim 
da to uvažite.

Gradsko vijeće Grada Komiže, sa 9 glasova Za i 1 Suzdržan, donosi

T  R  E  Ć  E     I  Z  M  J  E  N  E     I     D  O  P  U  N  E
Programa socijalne skrbi Grada Komiže za 2014. godinu

(Treće Izmjene i dopune objavljene su u "Službenom glasniku Grada Komiže", br. 08/14)

Tonči  Darlić:  izgleda  da  je  i  Centar  u  stečaju,  došlo  je  do  smanjenja  broja  zaposlenih  i  broja 
korisnika.
Tonka Ivčević: Centar nije u stečaju niti postoji ta opasnost. Korisnici sa primanjima do 1.500,00 kn 
ne plaćaju naknadu, odnosno za njih naknadu plaća Ministarstvo, a onima od 1.500,00 do 2.000,00 
kn Grad Komiža plaća razliku. Ima ih desetak. Neki korisnici su išli u Dom za umirovljenike. A 
korisnici su samo oni kojima je Centar za socijalnu skrb izdao rješenje.

AD-8
Gradsko vijeće Grada Komiže, sa 8 glasova Za i 2 Suzdržana, donosi

I  Z  M  J  E  N  E    I    D  O  P  U  N  E
Programa javnih potreba u području predškolskog odgoja u 2014. godini

(Izmjene i dopune objavljene su u "Službenom glasniku Grada Komiže", br. 08/14)

AD-9
Gradsko vijeće Grada Komiže, sa 6 glasova Za i 4 Suzdržana, donosi

I  Z  M  J  E  N  E    I    D  O  P  U  N  E
Programa održavanja komunalne infrastrukture na području Grada Komiže u 2014. godini

(Izmjene i dopune objavljene su u "Službenom glasniku Grada Komiže", br. 08/14) 



AD-10
Gradsko vijeće Grada Komiže, sa 6 glasova Za i 4 Suzdržana, donosi

I  Z  M  J  E  N  E    I    D  O  P  U  N  E
Programa gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture u 2014. godini
(Izmjene i dopune objavljene su u "Službenom glasniku Grada Komiže", br. 08/14) 

AD-11
Tonka Ivčević: predlažem amandman – Dodatna ulaganja na zgradi DVD – smanjiti za 15.000,00 
kn, a ne za 20.000,00 kn. Splitsko-dalmatinska županija je prije nekoliko dana donijela odluku o 
sufinanciranju nabave i ugradnje garažnih vrata na zgradi DVD-a. Sufinanciranje iznosi 20.000,00 
kn, ponuda iznosi oko 34.300,00 kn, ostatak sufinancira Grad.

Jerko Marinković: što je s Hot Spotom? Nema signala, spajanje nije moguće.
Tonka Ivčević: ne znam, kontaktirat ćemo ih.

Gradsko vijeće Grada Komiže, sa 6 glasova Za i 4 Suzdržana, donosi

I  Z  M  J  E  N  E    I    D  O  P  U  N  E
Proračuna Grada Komiže za 2014. godinu i projekcije za 2015. i 2016. godinu

(Izmjene i dopune objavljene su u "Službenom glasniku Grada Komiže", br. 08/14) 

(Vijećnik Vicko Fadić je izašao)

AD-12
Gradsko vijeće Grada Komiže, sa 6 glasova Za i 3 Suzdržana, donosi

I  Z  M  J  E  N  E    I    D  O  P  U  N  E
Odluke o izvršavanju Proračuna Grada Komiže za 2014. godinu

(Izmjene i dopune objavljene su u "Službenom glasniku Grada Komiže", br. 08/14) 

AD-13
Tonka Ivčević: donošenje novog Zakona o porezu na dohodak me ponukalo na uvođenje prireza od 
5% koji se obračunava na porez na dohodak. Izmjenama Zakona o porezu na dohodak Grad Komiža 
ostaje bez određenih financijskih sredstava, a nema više ni prihoda od koncesijskih odobrenja za 
prijevoz putnika i za ronilačku djelatnost.

Vicko Fadić: mora li porez na tvrtku biti specificiran po djelatnostima?
Tonka Ivčević: ne.
Vicko Fadić: ima nekih nelogičnosti.

Tonka Ivčević: neke stavke bi se svakako mogle mijenjati, ali odluka se mora donijeti u studenome 
ili prosincu, jer stupa na snagu 1. siječnja. Potrebno je dobro razmisliti kod donošenja Odluke o 
porezima, jer nije uputno mijenjati je više puta godišnje, između ostalog i zbog troškova, obzirom 
se ista mora objaviti u Narodnim novinama. Kod ovog prijedloga nisam ništa mijenjala u odnosu na 
staru odluku, ovdje se radi samo u uvođenju prireza.



Jerko Marinković: članak 11. porez na kuće za odmor – tko određuje kakva je koja kuća?
Tonka Ivčević: porezna uprava radi razrez poreza na kuće za odmor.

Gradsko vijeće Grada Komiže, sa 7 glasova Za i 3 Suzdržana, donosi

O  D  L  U  K  U
O POREZIMA GRADA KOMIŽE

(Odluka je objavljena u "Narodnim novinama", br. 146/14 
i "Službenom glasniku Grada Komiže", br. 08/14)

AD-14
Vicko Fadić: Kazalište "Besa" – o kome se radi i kako djeluje u Komiži?
Tonka Ivčević: radi se o udruzi koja organizira posjete djece osnovne škole kazalištu u Splitu. Ideja  
je ponuđena i Gradu Komiži i Gradu Visu. Grad Vis je isti prihvatio, s tim da je u Visu uključen i  
dječji vrtić. Mi nismo uključili vrtić jer naš vrtić u skladu sa svojim programom, posjećuje splitsko 
kazalište.

Vicko Fadić: egzistira li Pokladna udruga?
Tonka Ivčević: egzistira. Prošle godine su oni organizirali Poklod.

Gradsko vijeće Grada Komiže, sa 8 glasova Za i 2 Suzdržana, donosi

P  R  O  G  R  A  M
JAVNIH POTREBA U KULTURI GRADA KOMIŽE ZA 2015. GODINU

(Program je objavljen u "Službenom glasniku Grada Komiže", br. 08/14)

AD-15
Tonka Ivčević: podnesen je amandman. Moram reći da amandman nije u potpunosti zakonit, nadam 
se da ćete to uvažiti.  Predlažem smanjenje reprezentacije za 10.000,00 kn i usluge promidžbe i  
informiranja za 10.000,00 kn.

Jerko Marinković: vezano za održavanje igrališta, mislim da je potrebno pričvrstiti branke.
Tonka Ivčević: vodi se računa o igralištu i imam dogovor sa članovima Moto kluba Garbin da paze 
na sve tamo i da me obavijeste ukoliko nešto nije u redu.

Gradsko vijeće Grada Komiže jednoglasno (10 Za) donosi

P  R  O  G  R  A  M
JAVNIH POTREBA U SPORTU GRADA KOMIŽE ZA 2015. GODINU

(Program je objavljen u "Službenom glasniku Grada Komiže", br. 08/14)

AD-16
Vicko Fadić: zašto umirovljenici dobijaju pomoć, a nezaposleni koji nemaju primanja, ne primaju 
pomoć od Grada?
Tonka Ivčević: prošle godine smo uveli besplatan prijevoz autobusom za nezaposlene. Oni isto tako 
primaju naknadu za ogrjev. Ali svakako ste trebali ranije pokrenuti tu inicijativu.



Bogoljub Mitraković: na javnoj tribini o Proračunu za 2015. godinu su bili mislim dva vijećnika.  
Mišljenja sam kako to nije u redu, a nažalost je bilo i malo građana. Šteta je što nismo iskoristili to  
vrijeme za sugestije,  prijedloge, inicijative.  Svi smo dobili  poziv,  a dolazak na javnu tribinu ne 
znači nekakva politička podrška gradonačelnici.

Jerko Marinković: pomoć za podmirenje troškova stanovanja – jesu li tu predviđena sredstva za 
lijećnika hitne pomoći?
Tonka  Ivčević:  ovo  se  odnosi  na  korisnike  zajamčene  minimalne  naknade.  Problematiku  oko 
lijećnika hitne je na Odboru za proračun i financije iznio dr. Car. Do tada mi se nitko nikada nije 
obratio, pa ni dr. Leo Luetić. Mislim da se može naći kvalitetan smještaj, ali Grad nije u mogućnosti 
sufinancirati ga. Time bi pokrenuli lavinu. U ovom trenutku u Komiži ima mnogo ljudi koji tu žive i 
rade,  pa  i  na  ravnateljskim pozicijama  i  sami  plaćaju  podstanarstvo.  A da  pomoći  možemo  u 
pronalasku smještaja, to možemo. Pomogli smo i zubarici u nalaženju podstanarskog smještaja.

Gradsko vijeće Grada Komiže, sa 7 glasova Za i 3 Suzdržana, donosi

P  R  O  G  R  A  M
SOCIJALNE SKRBI GRADA KOMIŽE ZA 2015. GODINU

(Program je objavljen u "Službenom glasniku Grada Komiže", br. 08/14)

AD-17
Toni Borčić: radno vrijeme Vrtića?
Tonka Ivčević: to je stvar odluke Grada i Upravnog vijeća. Nemamo uvjete za osmosatni program, a 
kamoli  cjelodnevni.  Sada  se u vrtiću  provodi  petosatni  i  sedmosatni  program.  U sedmosatnom 
programu je upisano jako malo djece.

Vicko Fadić: veći problemi se javljaju ljeti i o tome treba povesti računa.
Tonka Ivčević: ljetni mjeseci su jedino vrijeme kada tete koriste godišnji odmor. Trebali bi uposliti 
još jednu tetu. Po Zakonu Dječji vrtić može plaće davati i iz vlastitih sredstava. To nikada nismo 
htjeli, jer bi to značilo i povećanje naknade. Isto tako, djeca se upisuju i tijekom godine, iako se to  
nebi smjelo raditi, ali ipak mala smo sredina i roditeljima nije lako planirati.

Gradsko vijeće Grada Komiže, sa 9 glasova Za i 1 Suzdržan, donosi

P  R  O  G  R  A  M
JAVNIH POTREBA U PODRUČJU PREDŠKOLSKOG ODGOJA U 2015. GODINI

(Program je objavljen u "Službenom glasniku Grada Komiže", br. 08/14)

AD-18
Toni Borčić: Ulica hrvatskih mučenika – postavljanje rešekti i uklanjanje ležećih policajaca.
Tonka Ivćević: u Nautičkom centru sam rekla neka se uklone ležeći policajci, ali evo, to još nije 
izvršeno.
Jurica Jončić: nema tko izvršiti. Imamo jako puno posla, a ljudi su često na bolovanje.



Gradsko vijeće Grada Komiže, sa 7 glasova Za i 3 Suzdržana, donosi

P  R  O  G  R  A  M
održavanja komunalne infrastrukture na području Grada Komiže u 2015. godini

(Program je objavljen u "Službenom glasniku Grada Komiže", br. 08/14)

AD-19
Gradsko vijeće Grada Komiže, sa 6 glasova Za i 4 Suzdržana, donosi

P  R  O  G  R  A  M
gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture u 2015. godini
(Program je objavljen u "Službenom glasniku Grada Komiže", br. 08/14)

AD-20
Tonka Ivčević: Proračun je planiran realno i skromno. 
Tonči Darlić: što je sa POS-ovim stanovima? Znam da je nekoliko kandidata odustalo.
Tonka Ivčević: onda Vas molim da te kandidate kontaktirate, neka se čim prije jave i u pismenom 
obliku dostave obavijest o odustajanju, jer takvo ponašanje je krajnje neozbiljno.

Tonči Darlić: može li se stan kupiti i bez kredita?
Tonka Ivčević: naravno.

Gradsko vijeće Grada Komiže, sa 6 glasova Za i 4 Suzdržana, donosi

P  R  O  R  A  Č  U  N
GRADA KOMIŽE ZA 2015. GODINU I PROJEKCIJE ZA 2016. I 2017. GODINU

(Proračun je objavljen u "Službenom glasniku Grada Komiže", br. 08/14)

AD-21
Gradsko vijeće Grada Komiže, sa 6 glasova Za i 4 Suzdržana, donosi

O  D  L  U  K  U
O IZVRŠAVANJU PRORAČUNA GRADA KOMIŽE ZA 2015. GODINU

(Odluka je objavljena u "Službenom glasniku Grada Komiže", br. 08/14)

AD-22
Odbor za urbanizam i prostorno uređenje se sastao i dao pozitivno mišljenje na namjeravani zahvat.
Gradonačelnica je obrazložila predmetnu točku.
Tonči Darlić: gosp. Ante Mardešić je član Odbora i projektant. To je sukob interesa.
Tonka Ivčević: Odbor je dao svoje mišljenje, a tražila sam od gosp. Mardešića da bude nazočan 
sjednici Odbora kako bi mogao obrazložiti o čemu se radi upravo iz razloga što je najbolje upoznat 
s predmetom. Mišljenje Odbora nije obvezujuće, Gradsko vijeće donosi odluku.



Vicko Fadić: ukopavanje ispod ulice? Treba li se tražiti suglasnost susjeda?
Tonka Ivčević: oni će biti pozvani prilikom ishođenja dozvole.

Gradsko vijeće Grada Komiže, sa 6 glasova Za i 4 Suzdržana, donosi

O  D  L  U  K  U
o namjeravanom zahvatu u prostoru investitorice Tereze Burazin iz Zagreba

(Odluka je objavljena u "Službenom glasniku Grada Komiže", br. 08/14)

AD-23
Bogoljub Mitraković je izvijestio nazočne o studijskom putovanju u Čakovec na kojem je bila i 
zamjenica gradonačelnice.

– Imaju  uređeno  reciklažno  dvorište,  o  čemu  direktoricu  Nautičkog  centra  Komiža  može 
informirati zamjenica gradonačelnice;

– Plutajuće benzinske postaje.

Pino Vojković: u Komiži nema garancije da garbin neće "odnijeti" plutajuću benzinsku postaju.
Tonka Ivčević: iz istog razloga ne možemo dobiti ni hidroavione.

Sjednica je završila u 12:40.

Zapisničarka: Predsjednik:
Veni Vitaljić          Edo Bogdanović


